

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JANUARY 30, 1990

(3)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-48, An Act to amend the Crop Insurance Act, met at 3:33 o'clock p.m. this day, in room 308 West Block, the Chairman, Guy Ricard, presiding.

Members of the Committee present: Vic Althouse, Harry Brightwell, Maurice Foster, Gaby Larrivée, Ken Monteith, Ross Stevenson, Lyle Vanclief and Geoff Wilson.

Other Members present: Stan Hovdebo and Joe McGuire.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Jean-Denis Fréchette, Research Officer.

Appearing: The Honourable Don Mazankowski, Deputy Prime Minister, President of the Queen's Privy Council for Canada and Minister of Agriculture.

Witness: From the Department of Agriculture: Gilles Lavoie, Director General, Farm Financial Programs Directorate.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference, dated Tuesday, December 19, 1989, concerning Bill C-48, An Act to amend the Crop Insurance Act. (*See Minutes of Proceedings and Evidence of Tuesday, January 23, 1990, Issue No. 1.*)

The Minister made an opening statement and, with the other witness, answered questions.

At 5:00 o'clock p.m., it was agreed,— That the Committee adjourn to the call of the Chair.

J.M. Robert Normand

*Clerk of the Committee***PROCÈS-VERBAL**

LE MARDI 30 JANVIER 1990

(3)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-48, Loi modifiant la Loi sur l'assurance-récolte, se réunit aujourd'hui à 15 h 33 dans la pièce 308 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Guy Ricard (*président*).

Membres du Comité présents: Vic Althouse, Harry Brightwell, Maurice Foster, Gabriel Larrivée, Ken Monteith, Ross Stevenson, Lyle Vanclief et Geoff Wilson.

Autres députés présents: Stan Hovdebo et Joe McGuire.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Jean-Denis Fréchette, attaché de recherche.

Comparait: L'honorable Don Mazankowski, vice-premier ministre, président du Conseil privé de la Reine pour le Canada et ministre de l'Agriculture.

Témoins: Du ministère de l'Agriculture: Gilles Lavoie, directeur général, Direction des programmes d'aide financière aux agriculteurs.

Le Comité entreprend les travaux prévus à son ordre de renvoi en date du mardi 19 décembre 1989, soit l'étude du projet de loi C-48, Loi modifiant la Loi sur l'assurance-récolte (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 23 janvier 1990, fascicule n° 1*).

Le ministre fait un exposé puis, avec l'autre témoin répond aux questions.

A 17 h, il est convenu,— Que le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

J. M. Robert Normand